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Komise životního prostředí Rady města Beroun 
 
 

Zápis č. 1/2021 
ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 1. února 2021  

od 15:30 hodin v Berouně na radnici ve velké zasedací místnosti 
 
Přítomni 
 
Členové komise:  Emil Šnaidauf (předseda komise) 

Jan Holeček (místopředseda komise) 
František Pojer 
Adam Voldán 
Jiří Mužík  
Jiří Novák  

   
Tajemník komise Jan Marek  
 
Hosté:    Soňa Chalupová – starostka města 

Dušan Tomčo – místostarosta města 
Jitka Ciroková - vedoucí odboru ŽP  
 

Omluveni:  Zdeněk Košlík 
  
Zapisovatel:   Jan Marek  
Ověřovatel zápisu:  Jan Holeček 
 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. Čistota a pořádek ve městě 
4. Různé   
 
 
Jednání: 
 
 
K bodu 1 – Zahájení 
 
Jednání komise zahájil a dále řídil její předseda pan Šnaidauf, který určil zapisovatelem pana Marka a 
ověřovatelem zápisu určil pana Holečka. 
Konstatoval, že komise je usnášení schopná.  
Představil dva nově jmenované členy komise, kterými jsou pan Pojer a pan Jiří Novák. 
 
Navrhl program zasedání, který byl totožný s programem zaslaným v pozvánce na zasedání. 
Pan Voldán navrhl zařadit do programu jednání komise další bod, kterým by bylo vyjádření komise k návrhu 
na pořízení změny územního plánu (ÚP), konkrétně bod 60. - změna ÚP pro pozemky 1887/1 a 1887/2 v 
území Na Ptáku, které bylo při posledním jednání zastupitelstva odloženo. V dlouhé rozpravě k tomuto 
návrhu se především diskutovalo o posloupnosti jednotlivých kroků a tom, zda je dostatek podkladů 
k projednání tohoto bodu. Nakonec bylo o zařazení tohoto bodu na program jednání komise hlasováno 
s tímto výsledkem: 1 pro – 4 proti – 1 zdržel se. Návrh na doplnění programu nebyl přijat. 
 
 
K bodu 2  – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Kontrolu usnesení komise provedl předseda komise pan Šnaidauf, který konstatoval, že  usnesení jsou 
průběžně plněna. 
 
Komise vzala tuto informaci na vědomí. 
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K bodu 3 – Čistota a pořádek ve městě 
 
V rámci diskuze na dotazy a náměty členů komise odpověděl pan Jiří Novák – vedoucí provozu společnosti 
AVE a také paní starostka, pan místostarosta a pracovníci odboru životního prostředí. 
Z námětů k prověření zůstává systém slev za třídění odpadů v Mikulově a poměr posypu solí a inertu, 
porovnání v rámci jiných měst, kde také provádí zimní údržbu komunikací společnost AVE. 
 
 
K bodu 4 – Různé   
 
4.1. Pan Holeček vyjádřil názor, že v rámci snižování světelného smogu by bylo vhodné snížit dobu svícení 

číslice letopočtu na rozhledně na Městské hoře. Paní starostka sdělila, že tento námět projedná v radě 
města. 

 
4.2. Pan Holeček upozornil na často přeplněné kontejnery s tříděným odpadem v sídlištních oblastech 

Berouna. Zejména množství papírového obalového materiálu vzrostlo s vyšší mírou využívání 
zásilkových služeb elektronických obchodů v době koronakrize. Tajemník komise pan Marek uvedl, 
že město již zvýšilo četnost svozu kontejnerů na papír o 30%. 

 
4.3. Pan Holeček upozornil na množství rozlétaných odpadků v trávnících a křovinách městské zeleně, 

zejména v sídlištních oblastech Berouna, ale i v okolí Berounky a Litavy  a v centru města. Kolega Jiří 
Novák informoval o řadě černých skládek, které společnost AVE v katastru města uklízí. 

 
4.4. Pan Mužík informoval o tom, že na Zdejcině je úsek komunikace, který udržuje krajská správa 

komunikací bez chemického posypu (ostatní úseky jsou chemicky ošetřeny). Nebezpečné je to, že 
tento úsek je za zatáčkou a je navíc velmi svažitý. Pan Mužik tam již několikrát pomáhal traktorem 
vyprošťovat vozidla. Pan Mužík doporučuje tuto situaci nějak řešit. Paní starostka sdělila, že podnět 
předá k řešení vedoucímu odboru dopravy.  

 
4.5. Pan Voldán se dotázal, proč se některé konkrétní návrhy a doporučení komise nerealizovaly. Připadá 

mu to jako škoda, neboť některým problematikám se věnovali členové komise dost intenzivně. 
Poukázal zejména na usnesení ze zasedání komise dne 15.6.2020, které se týkaly zeleně. Poté se 
komise rozhodla znovu hlasovat o usnesení, přijatém již na zasedání komise dne 15.6.2020. 

 
Usnesení: Komise životního prostředí doporučuje časově a místně diferencované sečení. Ve 
vhodných lokalitách doporučuje z hlediska přirozené obnovy porostů sečení mozaikovité. 
Hlasování:   5 pro – 0 proti – 1 zdržel se 
Následně doplnil pan Voldán příklady vhodných lokalit, kterými jsou: Koněpruská ulice, kruhový objezd 
u nádraží, trávníkové plochy u nádraží. 
 
Pan Voldán a pan Holeček sdělili, že jim chybí zpětná vazba, jak s doporučeními komise rada města 
naložila. Paní starostka vysvětlila, že komise, které rada města zřídila jsou jejími poradními (nikoli 
kontrolními) orgány. Rada města mimo jiné komise řídí, ukládá jim úkoly a projednává jejich návrhy, 
náměty a stanoviska. Protože komisí je mnoho, není možné, aby rada města komisím zpětně 
sdělovala, jak s jejich jednotlivými návrhy a usneseními naložila. 

 
 
Členové komise se dohodli, že příští zasedání komise se uskuteční 29. března 2021 v 15:30 hodin.  
s předpokládaným programem: Zdraví, relaxace, příměstská rekreace, turistika a sport; Plán práce komise 
na rok 2021. 
 
Předseda komise ukončil jednání v 18:20 hod. 
 
 
Zapsal: Jan Marek   
 
 
 
Ověřil: Jan Holeček  
 
 
 
Předseda komise: Emil Šnaidauf 


